

Pour consulter ce document en français, veuillez [cliquer ici](#).

90-Day Limited Product Warranty

Asurion will repair or replace, at its sole discretion, any part or parts determined to be defective during the normal and customary use of the wireless device for a period of ninety (90) days from the date you receive your wireless device. In repairing or replacing the Equipment, we may replace it with a substitute wireless device or repair the Equipment with substitute parts of like kind, quality and functionality. Substitute Equipment or parts may have been refurbished or may contain non-original manufacturer parts or be of a different model or color.

This limited warranty does not provide coverage for Equipment which has been subjected to abuse, misuse, exposure to moisture or water, unauthorized modification or repair, damage due to external causes or an Act of God, normal wear and tear which does not affect the original manufacturer's intended use, battery leakage or damage resulting from battery leakage.

This limited warranty is non-transferable and does not apply to Equipment on which the serial number has been altered, defaced or is missing.

IF A COVERED PRODUCT FAILURE OCCURS, PLEASE CALL ASURION TOLL-FREE AT:

TELUS customers: 1-866-281-4537

Koodo customers: 1-844-574-1839

APPLICABLE IN ALL OF CANADA, EXCEPT QUEBEC: TO THE EXTENT PERMITTED BY LAW, THIS WARRANTY AND THE REMEDIES SET FORTH ABOVE ARE EXCLUSIVE AND IN LIEU OF ALL OTHER WARRANTIES, REMEDIES AND CONDITIONS, WHETHER ORAL OR WRITTEN, STATUTORY, EXPRESS OR IMPLIED. ANY IMPLIED WARRANTIES OR CONDITIONS, INCLUDING WITHOUT LIMITATION, THE IMPLIED WARRANTIES OR CONDITIONS OF MERCHANTABILITY AND FITNESS FOR A PARTICULAR PURPOSE OR USE AND WARRANTIES AGAINST HIDDEN OR LATENT DEFECTS, TO THE EXTENT PERMITTED BY LAW, SHALL BE LIMITED TO THE DURATION OF THIS LIMITED WARRANTY; OTHERWISE THE REPLACEMENT OR REPAIR AS PROVIDED UNDER THIS LIMITED WARRANTY IS THE EXCLUSIVE REMEDY. SOME PROVINCES DO NOT ALLOW LIMITATIONS ON HOW LONG AN IMPLIED WARRANTY (OR CONDITION) MAY LAST, SO THE LIMITATION DESCRIBED ABOVE MAY NOT APPLY TO YOU. TO THE FULL EXTENT PERMITTED BY LAW, IN NO EVENT SHALL WE BE LIABLE, WHETHER IN CONTRACT OR TORT, INCLUDING NEGLIGENCE, FOR ANY INDIRECT, INCIDENTAL, SPECIAL OR CONSEQUENTIAL DAMAGES OF ANY KIND, OR LOSS OF REVENUE OR PROFITS, LOSS OF BUSINESS, LOSS OF INFORMATION OR DATA, SOFTWARE OR APPLICATIONS OR OTHER FINANCIAL LOSS ARISING OUT OF OR IN CONNECTION WITH THE ABILITY OR INABILITY TO USE THE EQUIPMENT OR REPAIR THE EQUIPMENT.

Garantie limitée du produit de 90 jours

Asurion réparera ou remplacera, à son entière discrétion, la ou les pièces du produit qui s'avéreront défectueuses dans le cadre de l'usage normal et habituel de l'appareil sans fil, et ce, pendant une période de quatre-vingt-dix (90) jours à compter de la date à laquelle vous recevrez votre appareil sans fil. Dans le cadre des interventions de réparation ou du remplacement de l'Équipement, nous sommes susceptibles de remplacer ou de réparer l'Équipement avec des pièces de rechange de même nature, qualité et fonctionnalité. Il se peut que l'équipement ou les pièces de rechange aient été remis à neuf ou contiennent des pièces qui ne sont pas d'origine ou dont la couleur ou le modèle sont différents.

La présente garantie limitée ne couvrira pas l'Équipement si celui-ci a été malmené, mal utilisé, exposé à l'humidité ou à l'eau, modifié ou réparé sans autorisation, endommagé par des causes externes ou une catastrophe naturelle, s'il a subi une usure normale qui n'empêche pas son utilisation prévue par le fabricant d'origine, si sa batterie fuit ou s'il a été endommagé par une fuite de la batterie.

La présente garantie limitée n'est pas transférable et ne s'applique pas aux Équipements sur lesquels le numéro de série a été altéré, abîmé ou effacé.

EN CAS DE PANNE DU PRODUIT, VEUILLEZ APPELER ASURION SANS FRAIS AU :

Clients TELUS : 1 866 281-4537

Clients Koodo : 1 844 574-1839

CONDITIONS APPLICABLES À L'ENSEMBLE DU CANADA, À L'EXCEPTION DU QUÉBEC : DANS LA MESURE AUTORISÉE PAR LA LOI, LA PRÉSENTE GARANTIE ET LES RECOURS SUSMENTIONNÉS SONT EXCLUSIFS ET S'APPLIQUENT EN LIEU ET PLACE DE L'ENSEMBLE DES AUTRES GARANTIES, CONDITIONS ET RECOURS, ÉCRITS OU ORAUX, LÉGAUX, EXPRÈS OU IMPLICITES. L'ENSEMBLE DES GARANTIES OU CONDITIONS IMPLICITES, NOTAMMENT LES GARANTIES OU CONDITIONS IMPLICITES DE QUALITÉ MARCHANDE ET D'ADAPTATION À UN OBJECTIF OU À USAGE PARTICULIER, AINSI QUE LES GARANTIES CONTRE LES DÉFAUTS CACHÉS OU LATENTS, SE LIMITERONT, DANS LA MESURE PERMISE PAR LA LOI, À LA DURÉE DE LA PRÉSENTE GARANTIE LIMITÉE; PAR AILLEURS, LE REMPLACEMENT ET LA RÉPARATION PRÉVUS PAR LA PRÉSENTE GARANTIE LIMITÉE SERONT LE SEUL RECOURS. CERTAINES PROVINCES N'AUTORISENT PAS LES LIMITATIONS DE LA DURÉE DES GARANTIES (OU DES CONDITIONS) IMPLICITES; CELA ÉTANT, CERTAINES LIMITATIONS SUSMENTIONNÉES PEUVENT NE PAS S'APPLIQUER À VOTRE CAS. DANS TOUTE LA MESURE PERMISE PAR LA LOI, NOUS NE SOMMES EN AUCUN CAS RESPONSABLES, QUE CE SOIT DANS LE CADRE D'UN CONTRAT OU D'UN DÉLIT, Y COMPRIS DANS LE CADRE D'UN ACTE DE NÉGLIGENCE, DES DOMMAGES-INTÉRÊTS INDIRECTS, ACCESSOIRES, SPÉCIAUX OU CONSÉCUTIFS, DE QUELQUE SORTE QUE CE SOIT, NI DES PERTES DE REVENUS OU DE PROFITS, PERTES D'ACTIVITÉS, PERTES D'INFORMATIONS, DE DONNÉES, DE LOGICIELS, D'APPLICATIONS, NI DES PERTES FINANCIÈRES QUI DÉCOULERAIENT DE LA POSSIBILITÉ OU DE L'IMPOSSIBILITÉ D'UTILISER L'ÉQUIPEMENT OU DE LE RÉPARER, OU QUI Y SERAIENT LIÉS.